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Onderwerp:  verwijderen bomen in Warmenhuizen 
Datum: 28 juli 2021 

 

 Heeft betrekking op agendapunt …. van de oordeelsvormende vergadering 

 d.d. 

 Heeft betrekking op agendapunt …. van de raadsvergadering d.d. 

 Technische vragen over…. 

 Rondvraag voor de raadsvergadering/ oordeelsvormende vergadering d.d.  
X Algemene vraag 

 Vraag die niet hoeft te worden gedeeld met andere partijen. 

 
Geachte griffie, 
 
De JessLokaal-fractie heeft de volgende vraag/vragen: 
 
Inleiding 

We zijn de afgelopen periode geconfronteerd met het nieuws dat ongeveer 40 bomen langs 
de Veilingweg en Stationsstraat moeten worden verwijderd in verband met de aanleg van 
nieuwe elektrakabels. 
 
Het blijkt nu dat Liander aan de andere zijde de kabels zou gaan leggen, maar daar lagen al 
kabels. Toen werd ter plekke besloten om de kabels aan de andere kant van het pad te 
leggen, met als gevolg dat de wortels van de bomen zijn beschadigd. 
 
In het kader van het gevaar dat de bomen gaan omvallen is er gelijktijdig ook besloten om in 
ieder geval 33 bomen te kappen en voor nog 6 bomen dreigt dit te gebeuren. 
 
Naar het nu naar uitziet wil de gemeente andere bomen planten, alleen op een andere 
locatie. De kosten hiervoor worden ingeschat om € 1.000,- per boom. Vanuit de pers hebben 
we begrepen dat deze kosten worden verhaald bij Liander. 
 
Onduidelijk voor ons is de waarde van de bomen, want naar onze mening moet dat namelijk 
worden gecompenseerd, waardoor we gelijk goede sterke bomen kunnen laten planten. 
 
Onze vragen: 

1. In hoeverre is de gemeente betrokken geweest bij de keuze van het aanbrengen 
van kabels aan de andere zijde? 

(De aannemer van) Netbeheerder Liander heeft er zelf voor gekozen om het tracé te wijzigen 
van de ene kant van het fietspad naar de andere (uiteindelijke) kant van het fietspad. Men 
had dit vooraf moeten melden aan de gemeente. Men heeft zich niet gehouden aan deze en 
andere voorwaarden uit het Handboek Kabels en Leidingen van de gemeente Schagen (m.n. 
de voorwaarden omtrent het werken binnen de kwetsbare boomzone). 
 

2. Wat is de ‘boekwaarde’ van deze bomen? 
Dit is op dit moment niet bekend. Het gaat om Iepen (Ulmus hollandica) geplant in 
1985/1995, stamdiameter 30/15cm. De waarde van deze bomen is niet direct aan te geven 
omdat dit van veel factoren afhangt zoals de conditie, standplaats en levensverwachting van 
de bomen. Voor een onafhankelijke, juridisch houdbare waardebepaling moet een externe 
deskundige worden ingeschakeld.    
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3. Is het College met JessLokaal van mening dat we deze boekwaarde moeten gaan 

verhalen? 
Het College is van mening dat zowel de uitvoerend aannemer als opdrachtgever Liander 
aansprakelijk zijn voor de schade. Het College stelt hen dan ook aansprakelijk. 
 

4. Waarom is niet direct overwogen voor herplanting van grotere bomen, gezien de 
structuur van de wegen en de beleving van de inwoners? 

Er is nog niets besloten over de herplant. Een snelle en eenvoudige oplossing is niet voor 
handen. Duidelijk is dat herplant in het komend plantseizoen (winter 2021-2022) niet meer 
mogelijk is, omdat er nog veel moet gebeuren voordat er geplant kan worden. Zoals ontwerp, 
technische uitwerking, participatie, bodemonderzoek, groeiplaatsverbetering, voorbereiding 
en uitvoering. De gemeente wenst herplant goed voor te bereiden en zo tot een 
weloverwogen keuze te komen. Daarvoor is tijd nodig.  
 

5. Vanuit de pers begrepen we dat herplanting op andere locaties zal moeten plaats 
vinden. Hoe komt u toe andere locaties? 

Er is nog niets besloten over de herplant, dus ook niet over de locatie. De voorkeur is om de 
nieuwe bomen op dezelfde (oude) plek terug te planten. De plek waar de bomen stonden is 
echter een heel smalle groenstrook tussen de weg en het fietspad. De nieuwe kabels die pal 
naast de standplaats van de bomen zijn gelegd maken de situatie nog lastiger. Zonder 
technische ingrepen is het maken van een goede groeiplaats voor bomen op deze plek niet 
mogelijk. Onderzocht zal moeten worden of en zo ja met welke technische ingrepen dit zou 
kunnen.    
 
Het zoeken naar (andere) locaties voor herplant zal nog lastig zijn, omdat met veel factoren 
rekening moet worden gehouden. Er moet ondergronds voldoende groeiruimte zijn voor de 
boom en een groot deel van de ondergrond is al in gebruik voor riolering, wegen en 
leidingen. De nieuwe bomen mogen niet te veel overlast veroorzaken, zoals schaduw op 
tuinen en zonnepanelen. De bomen moeten bij voorkeur ook een goede bijdrage leveren aan 
het beeld van het dorp in de buurt van de Veilingweg. Tot slot streven we er nog naar dat de 
bomen een bijdrage leveren aan het beperken van hittestress door voor schaduw te zorgen 
op verhard oppervlak. Bovenop dit alles zijn de wensen van de bewoners van 
Warmenhuizen van belang voor het herplantplan. 
 
6. In hoeverre betrekt u de dorpsraad bij dit proces nu? 
We hebben de dorpsraad geïnformeerd rond de kap van de bomen en bij het onderwerp 
herplant zullen we de dorpsraad (en lokale inwoners) tijdig betrekken. Hoe dat precies zal 
gaan is nog niet bekend. 
Twee dagen voor de bomenkap hebben we de dorpsraad geïnformeerd dat we om 
veiligheidsredenen genoodzaakt werden om de bomen te kappen. Da dag voor de kap 
hebben we nog vragen van de dorpsraad hierover beantwoord. Naar aanleiding van het 
artikel in het NHD hebben we per e-mail toegelicht dat het echt noodzakelijk was om de 
bomen op korte termijn te kappen. We hebben ook aan de voorzitter van de dorpsraad 
gevraagd om contact met ons op te nemen om het te bespreken. 
 
Ik hoop u hiermee naar tevredenheid van antwoord te hebben voorzien. 
 
Namens de fractie van JESS, 
 
J.Th. (Hans) Kröger, Fractievoorzitter JessLokaal 


